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OR-RM.0012.2.7.2024 

 

Protokół Nr 1/24 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 29 stycznia 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji radny Patryk Bociek. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja wybranych jednostek Ochotniczych Straży pożarnych w Gminie Koronowo 

i omówienie  zagadnień związanych z inwestycjami oraz funkcjonowaniem jednostek. 

3. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na terenie 

Gminy Koronowo. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Wizytacja wybranych jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie 

Koronowo i omówienie  zagadnień związanych z inwestycjami oraz 

funkcjonowaniem jednostek. 

 

Członkowie komisji o godz. 9.20 udali się na wizytację jednostek Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Koronowie, Gościeradzu oraz Wtelnie. 

O godzinie 11.40 członkowie komisji wrócili z wizytacji. 

Obecnych 6 członków komisji. 

 

3. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na 

terenie Gminy Koronowo. 

 

W posiedzeniu  komisji uczestniczyli lokalni przewoźnicy: FRBus Group Waldemar 

Szufrajda, Magdalena Bartel, PKS Bydgoszcz Przemysław Kołutkiewicz, Arriva Rafał 

Ładziak. 

Omawiano sprawy transportu na terenie Gminy Koronowo oraz połączeń z Bydgoszczą.  

Zgłoszono problemy pasażerów typu: mała ilość połączeń w niedzielę i święta, brak 

autobusu powrotnego z Bydgoszczy po 23.00, stan autobusów, problemy z dostosowaniem 

rozkładów jazdy do potrzeb jednostkowych. 

Zastanawiano się jak rozwiązać problem dojazdu do wykluczonych miejscowości: 

Popielewo i Dziedzinek, Glinki. 

Linie gminne: 

- ilość połączeń z dopłatą FRPA, 

- rozkłady jazdy (zmiana od 1.04.2024 r. zgodnie z prośbą szkół ponadpodstawowych) 

Połączenie Koronowa z Nowym Jasińcem, Starym Jasińcem i Samociążkiem - bardzo 

nierentowna linia zagrażająca już istniejącej obsługiwanej przez FRBus Group. 

Poruszono temat zasad dobrej konkurencji między działającymi na terenie miasta i gminy 

przewoźnikami. 

Poinformowano o zagrożeniu zamknięcia linii łączących Bydgoszcz - Koronowo - 

Mąkowarsko oraz linii Koronowo - Karolewo, a także Koronowo - Nowy Jasiniec – Stary.. 
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Jasiniec - Aleksandrowo w momencie utworzenia linii międzygminnej z Bydgoszczą lub 

przedłużenia linii miejskiej 

Poruszono również kwestie przetargu na dowóz dzieci do szkół. 

 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Zastępca Burmistrza Koronowa pan Piotr Kazimierski przedstawił projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, 

który znajduje się w hali sportowo-widowiskowej  Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji ul. Wąskotorowa 4, Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poparcia inicjatywy pozyskania wsparcia 

finansowego z funduszy europejskich Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

Gminy Koronowo.  

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Barbara Januszewska przedstawiła projekty 

uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2023 - 2030. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy koronowo na rok 2023. 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
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„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

położonych na terenie Gminy Koronowo. 

 

Kierownik Wydział Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pni Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

     1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Tryszczynie przy ulicy 

Rekreacyjnej, gmina Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tryszczyn nad Brdą IV” 

dla terenu położonego w Tryszczynie, gmina Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego miasta i gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Koronowa. 

Przedstawiono projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Sprawy bieżące komisji.  

 

Członkowie komisji zapoznali się z korespondencją przesyłaną przez obywatela Niemiec 

równolegle do Rady Miejskiej w Koronowie oraz Burmistrza Koronowa,  od września 2023. 

Analiza tejże korespondencji została przeprowadzona podczas listopadowych posiedzeń 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej. Wówczas Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Koronowie zwrócił się z prośbą do członków obydwu komisji o zajęcie 

stanowiska, czy istnieje podstawa do jakiejkolwiek ingerencji przez Radę Miejską w 

Koronowie w kompetencje Burmistrza Koronowa.  

Ponadto członkowie komisji  zapoznali się ze skargą w/w mieszkańca na działania 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Członkowie komisji po zapoznaniu się z całością dokumentacji stwierdzili jednogłośnie, że 

Urząd Miejski w Koronowie wnikliwie rozpatruje wszystkie nadsyłane pisma i sugestie 

skarżącego. Rada Miejska w Koronowie nie jest natomiast organem, który rozpatruje skargi 

na Przewodniczącego Rady oraz pracowników Urzędu Miejskiego w Koronowie.  

 

  6.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godz. 14.20 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji                         Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras       Tomasz Skotnicki 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


